

《单词百科:internal-combustion是什么意思?internal-combustion怎么发音?internal-combustion的解释和用法》

英语单词internal-combustion是什么意思?internal-combustion怎么读?internal-combustion怎么发音?简答网为您整理了internal-combustion的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



internal-combustion怎么读

internal-combustion的读音:[n't :nlk mb' st n]

internal-combustion的意思

1、adj.内燃的;

internal-combustion的相关词组

1、angle of internal friction 内磨擦角;

- 2、combustion chamber 燃烧室;炉膛;
- 3、non-interference in each other's internal affairs 不干涉对方内政
- 4、internal organs 内脏;脏腑;
- 5、internal strife 萧墙之祸;同室操戈;内讧;内争;
- 6、internal vibrator 插入式(混凝土)振荡器;
- 7、internal discord 内部分歧;内部矛盾
- 8、internal auditor 内部审计员;
- 9、combustion analyzer 燃烧分析器;
- 10、internal airline 国内航线;
- 11、internal affairs [法] 内部事务;内政;内务;
- 12、combustion adjuvant [化] 助燃剂;
- 13、adiabatic combustion 绝热燃烧;
- 14、internal bleeding [医] 内衄;
- 15、internal bisector 内分角线,(内)角平分线;
- 16、complete combustion 完全燃烧;
- 17、internal consistency 内部相容性;
- 18、internal condition [制冷] 内部条件;
- 19、internal and external [医] 表里,中外;对内对外;

internal-combustion的双语例句

- 1、Superchargers are common additions to the internal combustion engines of airplanes.
机械增压普遍用于内燃机引擎和飞机上.
- 2、Engineers are still trying to come up with a commercially viable replacement for

internal-combustion engines.

工程师在设法制造一种在商业上切实可行的发动机来取代内燃机.

3、The first internal combustion engines ran on the previously discarded gasoline.

早期的内燃机依靠原先弃置不用的汽油而运转.

4、In an overheated internal-combustion engine, the pistons may seize in the cylinders.

内燃机的活塞过热时会黏着于汽缸内.

5、In the present chapter, the emphasis is mainly on lubricating oils for internal combustion engines.

本章着重讨论用于内燃机的润滑油.

6、Motorcycle: Bicycle or tricycle propelled by an internal combustion engine.

摩托车: 由内燃机驱动的两轮或三轮车.

7、It's a 4-cylinder engine, or to be exact, a 4-cylinder, internal-combustion engine.

那是四汽缸引擎, 精确地说, 是四汽缸内燃机.

8、A novel adsorption air-conditioner used in internal-combustion locomotive driver-cabin was developed.

机车司机室吸附式 空调器 是一种以内燃机排气的余热驱动的新型空调系统.

9、Internal combustion engines convert the energy in gasoline's molecular bonds into motion.

内燃机的工作原理是将汽油中分子团的能量转化为动能.

10、At 2 years experience in internal combustion engine assembly, repairs or testing.

至少两年或以上内燃机生产、组装、维修或测试经验.

11、A boat propelled by an internal-combustion engine or other motor.

能够自动启动内燃机的电发动机.

12、 And it must save the world from the internal combustion engine.

但它必须同时也要把世界从内燃机手下解救出来.

13、 The motion differences between theand the internal combustion also presented.

分析了系统的运动特征,阐明了它与传统内燃机运动规律的差异.

14、 The principle of a gasoline engine is internal combustion.

汽油机的工作原理是内燃.

15、 Modern locomotives are generally internal combustion engines or electrical engines.

现代火车头一般是内燃机车或电气机车.

以上是简答网为您整理的internal-combustion怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助的帮助。查看更多关于internal-combustion的用法、internal-combustion的释义、inte

rnal-combustion的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/internal-combustion>